张钊高中英语导学练
Unit 3 Book 2 练案
I. Fill in the blanks with proper words:
1. [bookmark: bookmark59][bookmark: bookmark58][bookmark: bookmark57]go through 
This view is especially evident on Kilimanjaro as climbers go through five ecosystems(生态系统) in the space of a few kilometers. (2019全国I) 这种观念在乞力马扎罗山上尤为明显，因为登山者要在几公里的空间内______五个生态系统。
Suddenly another thought went through Kate's mind like an electric shock.（2016浙江）
突然，另一个想法像电击一样______凯特的脑海。
Visitor items over 17×26 inches must go through additional checks.（2008江苏）
访客物品超过17×26英寸必须______额外检查。
You must be in good health and prepared to go through a period of body exercises.（2008全国II）
你必须身体健康，准备______一段时间的身体锻炼。
she started to go through the bundle of letters. 她开始______那一叠信件。
Lily went through her purse in search of the keys to her apartment. 莉莉______了她的钱包，寻找她公寓的钥匙。
Keys: 穿越，穿过，通过，进行，浏览，翻遍

2. tough 
But life must be pretty tough for his family now.（2019全国I）但是现在他的家庭生活一定很______。
A tough man can tolerate suffering.（2019天津卷）_______的人能忍受苦难。
When the going gets tough,the tough get going. _______之路，唯______行。
Life is tough, but I'm tougher. 生活本______，但我更______。
Keys: 艰难，坚强，艰难，勇者，艰难，坚强

3. press
Didn’t you know his secretary leaked the secret report to the press? (2018江苏)
你不知道他的秘书把秘密报告泄露给________了吗?
The steam-powered printing press was still in its early stages; the literacy(识字) rate in England was under 50%.(2018浙江) 
蒸汽_________仍处于早期阶段；英国的识字率不到50%。
In any unsafe situation, simply press the button and a highly-trained agent will get you the help you need.(2018北京)
在任何不安全的情况下，只要______按钮，一个训练有素的特工会帮你得到你需要的帮助。
To do CPR, you press on the sick person's chest so that blood moves through the body and takes oxygen to organs. (2017北京) 做心肺复苏术时，你要______病人的胸部，使血液流经全身，将氧气输送到各个器官。
The manager was worried about the press conference his assistant was giving in his place but, luckily, everything was going on smoothly. (2011浙江)  经理很担心他的助理替他举行的__________________，但幸运的是，一切都进行得很顺利。
Keys：新闻界，印刷机，按下，按压，记者招待会

4. shape
It would help shape a realistic and serious attitude to life.(2019天津) 它将有助于_______一个现实和严肃的生活态度。
A quick review of successes and failures at the end of year will help shape your year ahead.(2017江苏)
在年底快速回顾一下成功和失败的经验，这将有助于你在新的一年里_________。
[bookmark: bookmark62]By choosing to keep the outside of the home in great shape, you will help to improve the look and feel of the area.(2018浙江) 通过选择保持房屋外部的良好_______，你将有助于改善该地区的外观和感觉。
It had gotten into such bad shape that the city just let it stay that way.(2010浙江)
它已经发展到如此糟糕的_______，以至于这个城市只能任其发展下去。
I’ve found a lot of better ways to stay _____________.(2018浙江) 我发现了很多更好的保持身材的方法。
Keys: 形成，有所作为，外形，地步，in shape

5. track
"Don’t be late for supper," Uncle Paul cried, "and keep to the track so that you don’t get lost!"（2018浙江）
“吃晚饭不要迟到，”保罗叔叔喊道，“要顺着____走，不要迷路!”
Moreover, the USA has a track record of successfully accepting immigrants. (2017江苏）
此外，美国有可_______的成功接收移民的记录。
This included digging up the road, laying the track and then building a strong roof over the top. (2017全国II)
这包括挖掘道路，铺设_______，然后在上面建一个坚固的屋顶。
Neither a wise man nor a brave man lies down on the tracks of history to wait for the train of the future to run over them. 
智者和勇者都不会躺在历史的_______上等待未来列车碾压他们。
Keep a record and evaluate it weekly. ________________your efforts and write down how you feel.(2017全国III）
做好记录，每周评估一次。记录下你的努力，写下你的感受。
We had to ___________________our belongings, and if something was lost, it was not replaced.（2016浙江）
我们得保管好自己的随身物品，如果有什么东西丢了，就不能换新的。
[bookmark: bookmark63]Eventually, they start to _______________ who they really are, seeing themselves the way their fans imagine them.(2013北京)
最终，他们开始迷失自己，把自己看作粉丝们心中想象的形象。
Keys: 路，查询，轨道，轨道，Keep track of, keep track of, lose track of

6. account
I opened a bank _________ after I made﹩1,000 by doing a part-time job during the summer vacation．(2011天津)
我在暑假打工赚了1 000美元后，开了一个银行账户。
Many world-famous structures such as the Chicago Art Institute and the Statue of Liberty ___________ it. (2014江苏)
许多世界著名的建筑，如芝加哥艺术学院和自由女神像都说明了这一点。
He was brought before the Board to ______________ his behavior. 他被带到董事会对他的行为作出解释。
Social security _______________ about a third of total public spending. 社会保障约占公共支出总额的三分之一。
Well, if I pass away tonight, it will probably be __________________ overwork and not as a result of hunger.
嗯，如果我今晚去世，可能是由于工作过度，而不是因为饥饿。
The example in Paragraph 4 suggests that donators should take people's essential needs ______________.(2019江苏)
第4段中的例子表明，捐赠者应该考虑到人们的基本需求。
They now need to ___________________ the extent of firms' data assets(资产) when assessing the impact of deals. (2017江苏)
在评估交易的影响时，他们现在需要考虑公司数据资产的规模。
The professor warned tie students that ____________________ should they use mobile phones in his class.(2019天津)
教授警告他的学生们绝对不要在课堂上使用手机。
The size of your body is __________________, the size of your brain is __________________, the size of your heart is ____________________ of all. 身体的大小无关紧要，头脑的大小非常重要，心灵的大小至关重要。
Keys: account, account for, account for, accounts for, on account of, into account, take into account, on no account, of little account, of much account, of the most account 

7. privacy
Let them know you are there to help in any way that’s acceptable, while still respecting the ____________ of your neighbor.(2018浙江) 让他们知道你随时可以以能够接受的方式帮助他们，同时又尊重你邻居的隐私。
Choose a campsite with ____________ and minimum influence on others and the environment.(2009北京)
选择一个隐秘的，对他人和环境影响最小的宿营地。
As data and identity theft becomes more and more common, the market is growing for biometric(生物测量)technologies—like fingerprint scans—to keep others out of _____________ e-spaces.(2019全国I) 随着数据和身份盗窃变得越来越普遍，像指纹扫描这样的生物识别技术的市场正在增长，以防止其他人进入私人电子空间。
On the last day of our week-long stay, we were invited to attend a ____________ concert on a beautiful farm on the North Shore under the stars, listening to musicians and meeting interesting locals.(2019全国III) 在我们为期一周的逗留的最后一天，我们应邀参加了在北岸一个美丽的农场举行的私人音乐会，在星空下聆听音乐家的演奏，并与有趣的当地人见面。
It's such a ______________ to be a part of these kids’ lives, even just for a few hours, getting to know them and hearing their stories. (2019北京) 能成为这些孩子生活的一部分，哪怕只是几个小时，去了解他们，听他们的故事，是一种特权
Her responsibility, her _____________, would be to rescue it. (2019江苏) 她的责任，她的特权，将是拯救它。
They tell us to ignore _____________, power, and deep pockets.(2013江苏）他们告诉我们要忽略特权、权力和金钱。
Keys: privacy, privacy, private, private, privilege, privilege, privilege

8. target
Google initially used the data collected from users to target advertising better.（2017江苏）
谷歌最初使用从用户收集的数据来更好地________广告。
But because success is a moving target—as soon as you hit your target, you raise it again—the happiness that results from success does not last long.（2012江苏）但是因为成功是一个不断变化的_______——一旦你达到了目标，你就会再次提高它——所以成功带来的快乐不会持续太久。
keys: 定位，目标

9. [bookmark: OLE_LINK2]false 
Being able to read people helps kids from misreading a situation and jumping to false conclusions.(2014全国I)
能够理解别人可以帮助孩子们避免误读形势并得出________结论。
False fire alarms are illegal and may lead to imprisonment.(2018天津) _______火警是非法的，可能会导致监禁。
It was proved that the aphasics(失语症者) were far ahead of the normal people in recognizing false speeches.(2007浙江)
事实证明，失语症患者在识别_______方面远远领先于正常人。
Key: 错误的，谎报，假话

10. particular
The students feel that they belong to a ___________ group.(2019浙江) 学生们觉得他们属于一个特定的群体。
Students should be able to extend the logic of each to their _____________ circumstance.(2018全国III)
学生应该能够将每个人的逻辑扩展到他们特定的环境。
_____________scents also have an effect: diners who got the scent of lavender(薰衣草)stayed longer and spent more than those who smelled lemon, or no scent.（2018江苏）
特殊的香味也会产生影响：闻到薰衣草香味的食客停留的时间更长, 花的钱也比那些闻到柠檬味或没有香味的人多。
This is ________________ true in the US.(2020浙江一月) 在美国尤其如此。
What's ________________ interesting is the attitude various cities have toward Dubanchet’s cause.(2019浙江)
特别有趣的是各个城市对Dubanchet事业的态度。
Keys: particular, particular, Particular, particularly, particularly

11. embarrass
I feel _______________ that I complain about not having enough child-free time to work. (2010天津)
我抱怨没有足够的不照看孩子的时间可以工作，这让我感到很尴尬。
I felt such a sense of relief that I would no longer have to __________________ when I returned to school.(2010浙江) 
我有一种如释重负的感觉，当我回到学校时，我再也不必感到尴尬了。
The more ________________ or shameful the secret is, the juicier the gossip it makes. (2016浙江)
这个秘密越是令人尴尬或羞耻，它所制造的流言蜚语就越令人津津有味。
A more __________________ situation occurs when a student starts falling into sleep and the weight of the head pushes the arm off the desk, and the movement carries the rest of the body along. 一个更尴尬的情况出现了：一个学生睡着了，它的头部的重量将手臂了推离桌子，结果他身体的其他部分也随之移动了。(2011全国卷)
Team leaders must ensure that all members get over their natural desire to avoid the __________________ associated with making mistakes.(2013江苏) 团队领导必须确保所有成员克服他们的本能欲望，避免犯错误带来的尴尬。
___________________________, the words kept coming out.(2009浙江) 令我尴尬的是，这些话不停地脱口而出。
Keys: embarrassed, be embarrassed, embarrassing, embarrassing, embarrassment, To my embarrassment

12. upset 
不受控制的人类活动极大地_______了生态系统。
A passenger realized he couldn’t find his ticket and became quite upset. (2014浙江)
一位乘客意识到他找不到他的票了，于是变得很_______。
The task was so hard, and Steve, angry and upset, said he was quitting. (2019江苏)
这个任务太难了，史蒂夫又生气又_______，说他不干了。
People who have personality traits that connect with competitiveness and low upset tolerance are much more likely to get angry. (2018北京) 那些具有竞争性和低________耐受性个性特征的人更容易生气。
Keys：扰乱，烦恼，沮丧，焦虑

13. guide 
Your _________ will provide a history lesson about the trees and the famous monuments where they blossom.(2018全国I)
你的导游会告诉你有关树木以及它们所在的著名古迹的历史。
For just a small donation you can take a tour with our garden _________.(2018全国III)
只需一笔小小的捐款，你就可以和我们的园艺向导一起游览。
Below is a housing _________ for students going to London. (2010浙江)
下面是给去伦敦的学生的住房指南。
Only then did I truly begin to appreciate Dad and his faith that __________ us through the hard times.(2013天津)
直到那时，我才真正开始感激父亲，感谢他的信念，引导者我们度过了困难的时期。
This is not a question that can easily be answered, but some general ______________ can be offered.
这不是一个容易回答的问题，但是可以提供一些通用的准则。
And now it has issued _______________ to drivers to make sure they are fit for the road.
现在，它已经向司机发布了指导方针，以确保他们适合上路。
Keys: guide, guide, guide, guided, guidelines, guidelines

14. tip 
Here is the most effective tip to make you a superstar in environment protection.(2010浙江)
下面是让你成为环保巨星的最有效的_______。
Baby hoatzins (麝雉) have a claw on the leading edge of each wing and another at the end of each wing tip.(2010海南)
小麝雉在每只翅膀的前缘都有一只爪子，在每只翅膀_______都有另一只爪子
The hay caught fire when the candle tipped over. 蜡烛________时干草着火了
It can be hard enough to know how much to tip waiters, porters, and taxi drivers in the UK.
在英国，要知道给服务员、搬运工和出租车司机多少_______可能很难。
Keys: 建议，末端，翻倒，小费

15. familiar
When serious illness visits your household, it's not just your daily routine and your assumptions about the future that are no longer ________. (2015浙江) 当严重的疾病造访你的家庭时，你不再熟悉的不仅仅是你的日常生活和你对未来的设想。
It also doesn't require a new type of technology that people aren't already __________________.(2019全国I)
它也不需要一种人们不熟悉的新技术。
Small color choices are the ones we’re most _______________________.(2018全国I) 小的颜色选择是我们最熟悉的。
[bookmark: 69060-6-3][bookmark: 69060-6-4][bookmark: 69060-6-7][bookmark: 69060-6-9][bookmark: 69060-6-10][bookmark: 69060-6-11][bookmark: 69060-6-22][bookmark: 69060-6-12][bookmark: 69060-6-13][bookmark: 69060-6-20][bookmark: 69060-6-14][bookmark: 69060-6-15][bookmark: 69060-6-17][bookmark: 69060-6-19][bookmark: 69060-6-23]Though the plot is ___________________ me , it was the language of light and warmth of life details that moved me a lot.
虽然情节对我来说很熟悉，但让我非常感动的是乐观的语言和生活细节的温暖。
Keys: familiar, familiar with, familiar with, familiar to

16. define 
They would ________ the driver's role in such cars and govern how such cars perform in crashes where lives might be lost.(2017天津) 他们将定义司机在此类车辆中的作用，并管理此类车辆在可能造成人员伤亡的撞车事故中的表现。
There is only one person who can _______ success in your life, and that’s you.只有一个人能界定你的成功，那就是你自己。
You must not let anyone_______ your limits because of where you come from.不要因出身低就让别人限制了你发展的机会。
No matter what label is thrown your way, only you can _______ yourself. 不管你被贴上什么标签，只有你才能定义你自己。
The idea “happiness”, to be sure, will not sit still for easy _____________.(2014江苏) 
可以肯定的是，“幸福”这个概念并不是一个简单的定义。
My ___________ for happiness is “the capacity for enjoyment”. (2013天津) 我对幸福的定义是“享受的能力”。
Keys: define, define, define, define, definition, definition

17. case
The truth is that we are lucky enough to have clean water whenever we want, but this is not _____________ for many people around the world. (2020浙江一月) 
事实上，我们很幸运，随时都能得到干净的水，但世界上很多人都不是这样。
It is often ______________ that anything is possible for those who hang on to hope.(2016江苏)
通常情况下，对于那些坚持希望的人来说，任何事情都是可能的。
The doctor shares his phone number with the patients _____________ they need medical assistance.(2019江苏)
医生把他的电话号码告诉病人，以防他们需要医疗帮助。
This time, we stayed together, ______________ anything else unusual happened. (2018天津)
这一次，我们呆在一起，以防有什么不寻常的事情发生。
I guess we’ve already talked about this before but I’ll ask you again just ____________.(2010浙江) 
我想我们之前已经讨论过这个问题了，但是为了以防万一，我再问你一次。  
__________________, all exits must be kept clear.(2007天津) 万一发生火灾，所有的出口必须保持畅通。
__________________, ask to speak in person as soon as possible and say sorry.(2017天津)
在这种情况下，请求尽快当面向对方道歉。  
Keys: the case, the case, in case, in case, in case, In case of, In that case 

II. Fill in the blanks with proper forms of the given phrases.
	in shape，keep track of，at a discount，be rude to，be particular about，make fun of，have fun (with)，be upset about，
keep/bear... in mind 


1． Did you ___________________ your schoolmates for the weekend? 和校友一起度周末开心吗?
2． Begin ___________________ the time, and try to make dinner last at least 30 minutes.（2015全国II）
开始记录时间，尽量让晚餐至少持续30分钟。
3． [bookmark: _GoBack]Both of us had the qualities and virtues that are typical of American actors: humorous, aggressive, and ____________________ each other—but always with an underlying affection.(2017全国II)
我们俩都有美国演员典型的特质和美德:幽默、好斗、互相取笑——但总是带着一种潜在的感情。
4． Tom always goes jogging in the morning and he usually does push-ups too to stay ______________.(2014江苏)
汤姆早上总是慢跑，他也经常做俯卧撑来保持体形。
5． An intelligent person ______________________ trifles (小事).  聪明的人是不会与人斤斤计较的.
6． However, Mexicans may use silence when instructions are given by a person in authority rather than _________________ that person by arguing with him or her.（2016全国）
然而，当权威人士下达指令时，墨西哥人可能会保持沉默，而不是粗鲁地与之争吵。
7． Another way of setting realistic goals is to analyze your short and long term objectives, _____________________ your beliefs, values and strengths.(2019全国II)
另一种设定现实目标的方法是分析你的短期和长期目标，牢记你的信念、价值观和优势。
8． [bookmark: 192197-0-6]She _________________________ the effect on her family than herself. 
她因对家庭的影响比对她自己影响感到更难过。
9． [bookmark: 192197-0-7][bookmark: 192197-0-8][bookmark: 192197-0-4][bookmark: 192197-0-9][bookmark: 192197-0-5][bookmark: 192197-0-2][bookmark: 192197-0-10][bookmark: 192197-0-16]Buying a new pair of shoes ____________________ won't break the bank. 
以折扣价买双新鞋不会让你倾家荡产。
Keys: 1.have fun with, 2.keeping track of, 3.making fun of, 4.in shape, 5.be particular about, 6.be rude to, 7.keeping/bearing in mind, 8.was more upset about, 9.at a discount
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